
PROTOKÓŁ NR XXIV/2020 z XXIV sesji Rady Gminy Bartoszyce – 15 maja  2020 r. 
 

P R O T O K Ó Ł   NR XXIV/2020 
z posiedzenia XXIV sesji Rady Gminy Bartoszyce 

z dnia 15 maja 2020 r.   
 
Rozpoczęcie obrad: godz. 10:00 
Zakończenie obrad: godz. 10:50 
 
Miejsce posiedzenia: Sala sesyjna budynku Nr 47 w Bezledach. 
 
Sesja Rady Gminy Bartoszyce została zwołana w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 
1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2020 r., poz. 713). 
 
Podjęto uchwały od NR XXIV/158/2020 
       do NR XXIV/166/2020 
 

Ad.1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Przewodniczący rady otworzył XXIV sesję Rady Gminy Bartoszyce i stwierdził 
prawomocność sesji. Na ogólną liczbę 15 radnych, zgodnie z listą obecności, w sesji 
uczestniczyło 15 radnych. Pani radna Jolanta Wójcik miała problemy techniczne z tabletem. 
Lista obecności - stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Przewodniczący powitał  Wójta Gminy Bartoszyce Andrzeja Dychę, Zastępcę Wójta Gminy 
Bartoszyce Jadwigę Bogdaniuk,  Panią Skarbnik Danutę Główkę, Pana Mecenasa oraz 
wszystkich Radnych. Lista osób uczestniczących w XXIV sesji rady gminy – stanowi załącznik 
nr 2 do protokołu. 
 
Ad.2. Wręczenie radnemu zaświadczenia o wyborze. 
Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej w Bartoszycach Pani Anna Jaroszewicz 
pogratulowała wyboru nowo wybranemu radnemu w wyborach uzupełniających w dniu 
26.04.2020 r. Panu Przemysławowi Mierzejewskiemu oraz wręczyła zaświadczenie o wyborze. 
 
Ad.3. Złożenie ślubowania przez radnego. 
Przewodniczący Rady Gminy Bartoszyce poinformował, że zgodnie z art. 23a ust. 1 i ust. 2 
ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2020 r. poz. 713) przed 
przystąpieniem do mandatu radny składa ślubowanie . Odczytał rotę ślubowania: „Wierny 
Konstytucji i prawu rzeczypospolitej Polki, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować 
godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców ‘’. 
Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóż Bóg’’. 
Następnie Radny powstał i wypowiedział słowo ,,ślubuję’’. Radny objął mandat Radnego 
Gminy Bartoszyce (w okręgu Nr 6). 
 
Ad.4. Wybór sekretarza obrad 
Radny Adam Stanulewicz na sekretarza obrad zgłosił radnego Sergiusza Sobótkę. 
Radny wyraził zgodę na pełnienie funkcji sekretarza obrad. 
Innych kandydatów nie zgłoszono. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Beata Czaplicka, Piotr Czaplicki, Wojciech Ferdycz, Adam Stanulewicz, Mieczysław Kocuń, 
Andrzej Kosakowski, Bogusław Łatanyszyn, Krzysztof Prokop, Mirosław Przybyłek, Sergiusz 
Sobótka, Robert Turuta, Jolanta Wójcik, Janina Kosińska, Paweł Groszyk, Przemysław 
Mierzejewski. 
Radna Jolanta Wójcik  miała problem techniczny z tabletem (była obecna). 
 
 
Ad.5. Przyjęcie porządku obrad 
Wszyscy radni w terminie wcześniejszym otrzymali porządek obrad. 
Przewodniczący rady zarządził głosowanie nad porządkiem obrad: 
Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Wręczenie radnemu zaświadczenia o wyborze. 
3. Złożenie ślubowania przez radnego. 
4. Wybór sekretarza obrad. 
5. Przyjęcie porządku obrad. 
6. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
7. Informacja wójta z działalności w okresie między sesjami. 
8. Informacje: 
a) na temat modernizacji, remontów i napraw dróg krajowych, wojewódzkich, 
powiatowych i gminnych na terenie gminy Bartoszyce, 
b) sprawozdanie z realizacji zadań za rok 2019 oraz informacja o stanie 
bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy Bartoszyce, 
9. Sprawozdanie z działalności Gminnego Zakładu Lecznictwa Otwartego w Galinach 
za 2019 rok. 
10. Sprawozdanie z realizacji „Rocznego Programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie, w tym podmiotami ekonomii społecznej w 
2019 roku”. 
11. Ocena zasobów pomocy społecznej. 
12. Podjęcie uchwał: 
a) w sprawie zmiany uchwały dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Bartoszyce na lata 2020-2032, 
b) w sprawie zmiany budżetu Gminy Bartoszyce na rok 2019, 
c) w sprawie zaciągnięcia kredytu  na finansowanie planowanego deficytu budżetu 
Gminy Bartoszyce w 2020 r., 
d) w sprawie wyrażenia zgody na umieszczenie herbu Gminy Bartoszyce na 
sztandarze Rejonowego Koła Pszczelarzy, 
e) w sprawie zmiany nazwy oraz siedziby gminnej instytucji kultury p.n. ,,Gminny 
Ośrodek Kultury w Tolko” na ,,Centrum Kultury Gminy Bartoszyce” z siedzibą w 
Bezledach oraz nadanie jej nowego statutu, 
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f) w sprawie zmiany regulaminu korzystania z Gminnej Hali Sportowej w Bezledach, 
g) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla Szkoły Podstawowej w 
Krawczykach, w wysokości wyższej niż określona w art. 25 ust. 1 ustawy z dnia 27 
października 2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych, 
h) w sprawie ustalenia czasu pracy na realizację bezpłatnego nauczania, wychowania 
i opieki oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 
w publicznych przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach 
podstawowych oraz publicznych innych formach wychowania przedszkolnego 
prowadzonych przez Gminę Bartoszyce, 
i) w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych placówek 
wychowania przedszkolnego, szkół i placówek dla których Gmina Bartoszyce jest 
organem rejestrującym. 
13. Wolne wnioski i informacje. 
14. Zamknięcie obrad. 
 
  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Beata Czaplicka, Piotr Czaplicki, Wojciech Ferdycz, Adam Stanulewicz, Mieczysław Kocuń, 
Andrzej Kosakowski,  Bogusław Łatanyszyn, Krzysztof Prokop, Mirosław Przybyłek, 
Sergiusz Sobótka,  Jolanta Wójcik, Robert Turuta, Paweł Groszyk, Janina Kosińska, 
Przemysław Mierzejewski. 
Radna Jolanta Wójcik miała problem techniczny z tabletem (była obecna). 
 
 
 
Ad.6. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji z dnia 27.03.2020 r. 
XXIII protokół z sesji rady gminy wyłożony był do wglądu w biurze rady gminy, przed 
obradami oraz dostępny na platformie eSesja. Radni mieli możliwość zapoznania się z nim  
i wniesienia ewentualnych uwag i uzupełnień.  Nie zgłoszono uwag i uzupełnień. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Beata Czaplicka, Piotr Czaplicki, Wojciech Ferdycz, Adam Stanulewicz, Mieczysław Kocuń, 
Andrzej Kosakowski,  Bogusław Łatanyszyn, Krzysztof Prokop, Mirosław Przybyłek, 
Sergiusz Sobótka,  Jolanta Wójcik, Robert Turuta, Janina Kosińska, Paweł Groszyk, 
Przemysław Mierzejewski. 
Radna Jolanta Wójcik miała problem techniczny z tabletem (była obecna). 
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Ad. 7. Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami. 
Ze względu na sytuację epidemii koronawirusa, aby skrócić czas pracy rady Wójt Gminy 
Bartoszyce odstąpił od odczytania informacji z działalności w okresie między sesjami. 
 
Ad. 8. Informacje: 

a) na temat modernizacji, remontów i napraw dróg krajowych, wojewódzkich, 
powiatowych i gminnych na terenie Gminy Bartoszyce, 

b) sprawozdanie z realizacji zadań za rok 2019 oraz informacja o stanie bezpieczeństwa i 
porządku publicznego na terenie  Gminy Bartoszyce. 

 
Ad.9. Raport z minitoringu ,,Strategii Rozwoju Gminy Bartoszyce na lata 2015-2022 za rok 
2019. 
Raport omówiony został podczas posiedzenia Komisji Stałych w dniu 27 marca 2020  r. 
 
Ad. 9. Sprawozdania z działalności Gminnego Zakładu Lecznictwa Otwartego w Galinach. 
Ad.10. Sprawozdanie z realizacji „Rocznego Programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie, w tym podmiotami ekonomii społecznej  w 2019 
roku”. 
Przewodniczący  dodał, iż  wszystkie informacje oraz sprawozdania  były  zamieszczone na 
platformie e-Sesja w terminie i radni zapoznali się z nimi. 
 
Ad. 11. Podjęcie uchwał w sprawie: 
Przewodniczący rady przedstawił tytuły uchwał według następującej kolejności: 
 

a) zmiany uchwały dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bartoszyce na 
lata 2020 - 2034, 

 
Przewodniczący rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Zapytań ani wniosków do w/w projektu uchwały nie zgłoszono. 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  
Komisja Spraw Społecznych również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący rady odczytał projekt  uchwały i zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 
Powtórzono w tym punkcie kworum, aby radna Jolanta Wójcik mogła głosować. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Beata Czaplicka, Piotr Czaplicki, Wojciech Ferdycz, Mieczysław Kocuń, Andrzej 
Kosakowski, Bogusław Łatanyszyn, Krzysztof Prokop, Mirosław Przybyłek, Sergiusz 
Sobótka, Adam Stanulewicz, Jolanta Wójcik, Robert Turuta, Janina Kosińska, Paweł Groszyk, 
Przemysław Mierzejewski. 
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Rada Gminy w głosowaniu jawnym 15-ma głosami podjęła uchwałę Nr XXIV/158/2020 w 
sprawie zmiany uchwały dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bartoszyce na 
lata 2020 - 2034, 
 

b) zmiany budżetu Gminy Bartoszyce na rok 2020, 
 
Przewodniczący rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  
Komisja Spraw Społecznych również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Piotr Czaplicki, Wojciech Ferdycz, Mieczysław Kocuń, Andrzej Kosakowski,  Bogusław 
Łatanyszyn, Krzysztof Prokop, Mirosław Przybyłek, Sergiusz Sobótka, Adam Stanulewicz, 
Robert Turuta, Jolanta Wójcik, Janina Kosińska, Paweł Groszyk, Przemysław Mierzejewski. 
 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym 15-ma głosami podjęła uchwałę Nr XXIV/159/2020 w 
sprawie zmiany budżetu Gminy Bartoszyce na rok 2020, 
 

c) w sprawie zaciągnięcia kredytu  na finansowanie planowanego deficytu 
budżetu Gminy Bartoszyce w 2020 r., 
 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję w tym punkcie. Radny Sergiusz Sobótka 
zawnioskował o nieodczytywanie projektów uchwał. 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  
i Komisja Spraw Społecznych również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Piotr Czaplicki, Wojciech Ferdycz, Mieczysław Kocuń, Bogusław Łatanyszyn, Krzysztof 
Prokop, Mirosław Przybyłek, Sergiusz Sobótka, Adam Stanulewicz, Robert Turuta, Jolanta 
Wójcik,  Janina Kosińska, Beata Czaplicka, Andrzej Kosakowski, Paweł Groszyk, 
Przemysław Mierzejewski. 
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Rada Gminy w głosowaniu jawnym 15-ma głosami podjęła uchwałę Nr XXIV/160/2020 w 
sprawie zaciągnięcia kredytu  na finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy 
Bartoszyce w 2020 r., 
 
 

d) w sprawie wyrażenia zgody na umieszczenie herbu Gminy Bartoszyce na 
sztandarze Rejonowego Koła Pszczelarzy, 
 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  
Komisja Spraw Społecznych również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący rady odczytał tytuł uchwały i zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Piotr Czaplicki, Wojciech Ferdycz, Mieczysław Kocuń, Janina Kosińska, Bogusław 
Łatanyszyn, Krzysztof Prokop, Mirosław Przybyłek, Sergiusz Sobótka, Adam Stanulewicz, 
Jolanta Wójcik, Beata Czaplicka, Andrzej Kosakowski, Robert Turuta, Paweł Groszyk, 
Przemysław Mierzejewski. 
 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym 15-ma głosami podjęła uchwałę Nr XXIV/161/2020 w 
sprawie wyrażenia zgody na umieszczenie herbu Gminy Bartoszyce na sztandarze 
Rejonowego Koła Pszczelarzy, 
 

e) w sprawie zmiany nazwy oraz siedziby gminnej instytucji kultury p.n. 
,,Gminny Ośrodek Kultury w Tolko” na ,,Centrum Kultury Gminy Bartoszyce” 
z siedzibą w Bezledach oraz nadanie jej nowego statutu, 
 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  
i Komisja Spraw Społecznych również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący rady odczytał tytuł uchwały i zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Beata Czaplicka, Piotr Czaplicki, Wojciech Ferdycz, Paweł Groszyk, Mieczysław Kocuń, 
Andrzej Kosakowski, Janina Kosińska, Bogusław Łatanyszyn, Przemysław Mierzejewski, 
Krzysztof Prokop, Mirosław Przybyłek, Sergiusz Sobótka, Adam Stanulewicz,  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
 Robert Turuta, Jolanta Wójcik 
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Rada Gminy w głosowaniu jawnym 13-ma głosami podjęła uchwałę Nr XXIV/162/2020 w 
sprawie zmiany nazwy oraz siedziby gminnej instytucji kultury p.n. ,,Gminny Ośrodek 
Kultury w Tolko” na ,,Centrum Kultury Gminy Bartoszyce” z siedzibą w Bezledach 
oraz nadanie jej nowego statutu, 
 

f) w sprawie zmiany regulaminu korzystania z Gminnej Hali Sportowej w 
Bezledach, 

 
Przewodniczący rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały,  
Komisja Spraw Społecznych również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący rady odczytał tytuł uchwały i zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 
Radna Beata Czaplicka zgłosiła uwagę do projektu uchwały, aby zmienić personalia w 
umowie dotyczącej hali sportowej w Bezledach. Przewodniczący poinformował, że projekt 
uchwały będzie zmieniony. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Beata Czaplicka, Piotr Czaplicki, Wojciech Ferdycz, Mieczysław Kocuń, Andrzej 
Kosakowski, Bogusław Łatanyszyn, Krzysztof Prokop, Mirosław Przybyłek, Sergiusz 
Sobótka, Adam Stanulewicz, Jolanta Wójcik, Robert Turuta, Paweł Groszyk, Przemysław 
Mierzejewski, Janina Kosińska. 
 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym 15-ma głosami podjęła uchwałę Nr XXIV/163/2020 w 
sprawie zmiany regulaminu korzystania z Gminnej Hali Sportowej w Bezledach, 
 

g) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla Szkoły Podstawowej w 
Krawczykach, w wysokości wyższej niż określona w art. 25 ust. 1 ustawy z dnia 
27 października 2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych, 

 
Przewodniczący rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  
Komisja Spraw Społecznych również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący rady odczytał tytuł uchwały i zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Piotr Czaplicki, Wojciech Ferdycz, Mieczysław Kocuń, Janina Kosińska, Bogusław 
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Łatanyszyn, Przemysław Mierzejewski, Krzysztof Prokop, Mirosław Przybyłek, Sergiusz 
Sobótka, Adam Stanulewicz, 
PRZECIW (3) 
Beata Czaplicka, Andrzej Kosakowski, Robert Turuta, 
WSTRZYMUJE SIĘ (2) 
Paweł Groszyk, Jolanta Wójcik. 
 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym 10-ma głosami podjęła uchwałę Nr XXIV/164/2020 w 
sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla Szkoły Podstawowej w 
Krawczykach, w wysokości wyższej niż określona w art. 25 ust. 1 ustawy z dnia 27 
października 2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych, 
 

h) w sprawie ustalenia czasu pracy na realizację bezpłatnego nauczania, 
wychowania i opieki oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z 
wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach, oddziałach 
przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych oraz publicznych 
innych formach wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę 
Bartoszyce, 

 
Przewodniczący rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  
Komisja Spraw Społecznych również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący rady odczytał tytuł uchwały i zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Beata Czaplicka, Piotr Czaplicki, Wojciech Ferdycz, Mieczysław Kocuń, Andrzej 
Kosakowski, Bogusław Łatanyszyn, Krzysztof Prokop, Mirosław Przybyłek, Sergiusz 
Sobótka, Adam Stanulewicz, Jolanta Wójcik, Robert Turuta, Janina Kosińska, Paweł groszyk, 
Przemysław Mierzejewski. 
 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym 15-ma głosami podjęła uchwałę Nr XXIV/165/2020 w 
sprawie ustalenia czasu pracy na realizację bezpłatnego nauczania, wychowania i 
opieki oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 
w publicznych przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach 
podstawowych oraz publicznych innych formach wychowania przedszkolnego 
prowadzonych przez Gminę Bartoszyce, 
 
 

i) w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych 
placówek wychowania przedszkolnego, szkół i placówek dla których Gmina 
Bartoszyce jest organem rejestrującym. 
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Przewodniczący rady otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  
Komisja Spraw Społecznych również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący rady odczytał tytuł uchwały i zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Beata Czaplicka, Piotr Czaplicki, Wojciech Ferdycz, Mieczysław Kocuń, Andrzej 
Kosakowski, Bogusław Łatanyszyn, Krzysztof Prokop, Mirosław Przybyłek, Sergiusz 
Sobótka, Adam Stanulewicz, Jolanta Wójcik, Robert Turuta, Janina Kosińska, Paweł Groszyk, 
Przemysław Mierzejewski. 
 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym 15-ma głosami podjęła uchwałę Nr XXIV/166/2020 w 
sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych placówek 
wychowania przedszkolnego, szkół i placówek dla których Gmina Bartoszyce jest 
organem rejestrującym. 
 
 
 
Ad. 13. Wolne wnioski i informacje. 
Nagranie (30:36) Radna Beata Czaplicka poinformowała, iż otrzymała od Sołtysa sołectwa 
Kinkajm pismo. Sołtys był obecny podczas obrad sesji. Radna zwróciła się do sołtysa, 
twierdząc, że do końca nie wie dlaczego jest autorką tego pisma. Dodała, aby sołtys zapoznał 
się z protokołem Komisji Spraw Społecznych, w którym jest sformuowane pytanie, które 
radna zadała podczas posiedzenia Komisji Stałych w dniu 27 marca 2020 r. Zaznaczyła, że 
radny ma obowiązek zgłaszać i reagować na różne naruszenia. Pani Beata Czaplicka poruszyła 
dalsze kwestie sprawy odczytując smsa. Informacja dotyczyła rzekomo pracy koparko- 
ładowarką z Zakładu Budżetowego Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej z Sędławek w 
ramach prac prywatnych. Radna dodała, iż po odczytaniu smsa zadzwoniła do radnego 
Sergiusza Sobótki, aby to wyjaśnić. Otrzymała wyjaśnienia w tej sprawie, iż na terenie 
wyznaczonym w smsie pracowała koparko- ładowarka firmy prywatnej. Radna zwróciła się 
do sołtysa wyjaśniając, że samochody firmy prywatnej oraz samochody ZBGKiM  z Sędławek 
mają takie same kolory i zaszła pomyłka. Pani Beata Czaplicka zaznaczyła w wypowiedzi, iż 
we wcześniejszych rozmowach na ten temat nie posługiwała się imieniem i nazwiskiem 
sołtysa. 
   
Nagranie (34:00) Radna Beata Czaplicka odpowiedziała, że otrzymała taką informację i 
próbowała to wyjaśnić. 
 
Nagranie (34:08)  Pan Wójt wyjaśnił, iż podczas posiedzeń komisji dnia 27 marca 2020 r.  
padło wręcz stwierdzenie, że taka sytuacja miała miejsce. 
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Nagranie (34:00) Radna Beata Czaplicka odniosła się do wypowiedzi Pana Wójta i zaznaczyła, 
iż właśnie tak postąpiła. Zweryfikowała informacje w tej sprawie. Radna zapytała czy byłaby 
możliwość oznakowania samochodów, aby nie dochodziło do takich pomyłek. 
 
Nagranie (36:17) Głos zabrał radny Robert Turuta. Odniósł się do Pana Wójta. Zaznaczył, iż 
pytanie zadaje na prośbę mieszkańców miejscowości Dąbrowa. Dotyczyło terminu zebrania 
wiejskiego, które miało się odbyć w miejscowości Dąbrowa. Przez pandemię koronawirusa 
zostało odwołane. Kolejne pytanie mieszkańców dotyczyło chodnika łączącego miejscowość 
Dąbrowa z ulicą Wiejską w miejscowości Bartoszyce. 
 
Nagranie (37:23) Pan Wójt odpowiedział radnemu, iż powinien znać zasady wydatkowania 
środków publicznych. Dodał również, że jest po rozmowie z Burmistrzem Bartoszyc. Pan 
Wójt poinformował, iż pofatygował się  aby zrobić kosztorys tej inwestycji. Kolejny raz 
wystąpił z pismem do Burmistrza Miasta Bartoszyce, aby podpisać porozumienie. Pan Wójt 
zaznaczył, że Rada będzie poinformowana o planie danej inwestycji. Rada podejmie decyzję 
czy przeznaczymy środki na to zadanie. Wójt poinformował, iż na dzień dzisiejszy takiego 
porozumienia nie ma. 
 
Nagranie (39:00) Głos zabrał radny Andrzej Kosakowski w sprawie dofinansowania 
rolników. Dotyczy usuwania foli oraz sznurka.. 
 
Nagranie (39:24) Pan Wójt odpowiedział, iż w minionym tygodniu podpisana została 
umowa. Dodał, że na dniach będzie wyłoniony konkretny wykonawca (odbiorca). 
Zaznaczył, ze cała informacja zamieszczona jest na stronach Urzędu. Gminy. 
 
 Nagranie (40:17) Głos zabrał radny Robert Turuta. Zwrócił się z pytaniem do Pana Mecenasa 
Ryszarda Bielańskiego.  W związku z Rozstrzygnięciem Nadzorczym Wojewody Warmińsko 
- Mazurskiego w Olsztynie z dnia 17 kwietnia 2020 r., które stwierdziło nieważność 
Zarządzenia  Wójta  w sprawie p.o. Dyrektora ZBGKiM w Sędławkach czy wszystkie 
podejmowane  decyzje przez p.o. Dyrektora mają moc prawną. 
 
Nagranie (41:22) Pan Mecenas wyrażając opinię na zadane pytanie  poinformował, iż w 
Rozstrzygnięciu Nadzorczym Wojewody Warmińsko – Mazurskiego  nie ma mowy o tym, 
że podejmowane decyzje p.o. Dyrektora byłyby uznane za nieważne, nie zgodne z prawem. 
W tej kwestii należałoby ogłosić konkurs na stanowisko Dyrektora, co też uczyniono. 
 
Nagranie (42:31) Radny R. Turuta zapytał o ewentualne konsekwencje, dodał iż pytanie 
skierował do niego przedsiębiorca. 
 
Nagranie (42:43) Pan Wójt poinformował, iż z tego tytułu gmina nie ponosi żadnych 
konsekwencji. Dodał, że miał możliwość odwołania się do WSA, ale przyjął z pokorą 
stanowisko Wojewody w tej sprawie. Automatycznie został ogłoszony konkurs na Dyrektora 
ZBGKiM w Sędławkach. Pan Wójt poinformował, iż wpłynęły 3 oferty na to stanowisko. 
 
Nagranie (43:50) Głos zabrała Pani J. Bogdaniuk – Zastępca Wójta Gminy Bartoszyce. Odpowiadając 
na pytanie radnej B. Czaplickiej zadane podczas XXIII sesji rady Gminy Bartoszyce dnia 27 marca 2020 
r. Dotyczyło przyznania dodatku motywacyjnego Pani Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w 
Bezledach. Pani J. Bogdaniuk zaznaczyła, iż dodatek motywacyjny został wypłacony na podstawie 
Uchwały Rady Gminy Bartoszyce z dnia 26 marca 2009 r. wówczas ta uchwała obowiązywała. Dodała, 
iż postąpiono zgodnie z prawem. Poinformowała, że dodatek motywacyjny został wypłacony w 
kwocie 300 z, a poprzednia Pani Dyrektor tej szkoły pierwszy dodatek otrzymała w kwocie 1550 zł i 
nikt wówczas nie reagował. 
Pani J. Bogdaniuk odpowiedziała na kolejne pytanie radnej B. Czaplickiej dotyczące nagrody  Pani 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Sokolicy po miesiącu pracy. Odpowiadając Pani J. Bogdaniuk 

https://esesja.tv/transmisja_na_zywo/748/rada-gminy-bartoszyce.htm


PROTOKÓŁ NR XXIV/2020 z XXIV sesji Rady Gminy Bartoszyce – 15 maja  2020 r. 
 

zaznaczyła, iż nagrodę przydziela się za miniony rok pracy a nie bieżący. Poinformowała, ze Pani 
Dyrektor miała najwyższe osiągnięcia w gminie. Wypracowała dwóch laureatów. Pani Z-ca Wójta 
zwróciła się do radnej B. Czaplickiej aby nie oskarżała o działania nie zgodne z prawem. Jeżeli ma 
jakieś wątpliwości należy przyjść do Urzędu i takie nieporozumienia wyjaśniać. 
 
Ad. 14. Zamknięcie obrad. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął XXIV 
sesję Rady Gminy Bartoszyce. 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
Protokół sporządziła: Małgorzata Aftyka  na podstawie zapisów sesji z dnia 15 maja 2020 r. Archiwum sesji 
znajduje w Biuletynie Informacji Publicznej pod adresem: https://esesja.tv/transmisja_na_zywo/748/rada-gminy-
bartoszyce.htm . Załącznik Nr 8 do protokołu stanowi płyta z nagraniem z sesji. 

 

          Sekretarz obrad             

                    /-/ Sergiusz Sobótka 

Przewodniczący Rady Gminy 
 

                                         /-/ Wojciech Ferdycz 
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